
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 2. februar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 156
Kan ministeren redegøre for, hvor mange ansøgninger om husdyrgodkendel-
se, der afventer kommunal afgørelse, og hvor mange sager der har været me-
re end et år under behandling hos kommunerne fordelt på hhv. arealgodken-
delser (§ 16) og produktionsgodkendelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jørn Dohrmann (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jorn.Dohrmann@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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